
1 

 

P R O T O K Ó Ł Nr XIII/12 

z Sesji Rady Gminy Nowinka odbytej w dniu 
29 sierpnia 2012r. w Gminnym Ośrodku Kultury w Nowince 

 

Obrady XIII sesji otworzył o godz. 11:00 Pan Łukasz Prokorym, Osoba pełniąca 
funkcję Rady Gminy: 

 
Otwarcia sesji dokonał Pan Łukasz Prokorym Osoba pełniąca funkcję Rady Gminy 
wypowiadając formułę „otwieram XIII Sesję Rady Gminy Nowinka. 

Porządek obrad sesji: 

1. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej. 
2. Przyjęcie protokołu z XII sesji. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) 83-przekazania do prowadzenia zadania publicznego Powiatowi Suwalskiemu  
w zakresie zapewnienia całodobowego lub dziennego pobytu w Ośrodku Wsparcia 
w Lipniaku; 

b) 84-wyznaczenia podmiotu właściwego do realizacji zadań administracji publicznej 
w zakresie wspierania rodzin; 

c) 85-w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Nowince uchwalonego Uchwałą Rady Gminy Nowinka  Nr V/36/11 z dnia 31 
marca 2011 roku. 

d) 86-wyrażenia opinii dotyczącej utworzenia i prowadzenia ośrodka rehabilitacji 
zwierząt; 

e) 87-wyrażenia opinii w sprawie uznania lasu za ochronny; 
f) 88-zmian w budżecie gminy. 

4. Wnioski, skargi i interpelacje. 
5. Wolne wnioski. 
6. Zakończenie sesji. 

Zmiana porządku obrad (dodatkowo 2 uchwały) 

89 – przekształcenia prawa wieczystego użytkowania w prawo własności 

90 – inkasa opłaty skarbowej. 

Łukasz Prokorym: Porządek obrad sesji zostanie uzupełniony o 2 uchwały. Pierwsza będzie 
dotyczyła inkasa opłaty skarbowej, a druga przekształcenia prawa wieczystego użytkowania 
w prawo własności. Wpłynął do mnie wniosek Pana Tadeusza Trockiego z prośbą, aby 
zostały poruszone na dzisiejszej sesji sprawy obwodnicy Augustowa. Punkt ten nie zostanie 
przyjęty do obrad sesji, ale podejrzewam że naszym zwyczajem w punkcie ostatnim wolne 
wnioski będzie można swoje zdanie wyrazić. 

         Na podstawie uchwały o samorządzie terytorialnym i uchwały o referendum lokalnym 
dotyczącym osoby pełniącej funkcje Rady Gminy stwierdzam, że dzisiejsza sesja ma prawo 
do podejmowania uchwał. 

 Łukasz Prokorym: Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie podjęcia protokołu z XII sesji 
Rady Gminy. 
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Kolejny punkt :  Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
Wójt Gminy : Witam serdecznie wszystkich. Sprawozdanie Wójta od dnia 25.06.2012 r. do 
dnia 29.09.2012r. Podjęte uchwały na ostatniej sesji Rady Gminy Nowinka: 
 
1. Uchwała Nr XII/80/12 Rady Gminy Nowinka z dnia 26 czerwca 2012 r. w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Nowinka za 2011 rok wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Nowinka za 2011 rok. 

2. Uchwała Nr XII/81/12 Rady Gminy Nowinka z dnia 26 czerwca 2012 r. w sprawie 
udzielenia Wójtowi Gminy Nowinka absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy 
Nowinka za 2011 rok. 

3. Uchwała Nr XII/82/12 Rady Gminy Nowinka z dnia 26 czerwca 2012 r. w sprawie 
określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowinka. 

 
Zarządzenia Wójta: 

1. Zmiany zarządzenia nr 65/11 z 3.10.2011 w sprawie ustalenia Regulaminu 
wynagradzania pracowników Urzędu Gminy Nowinka. 

2. Zmian w budżecie gminy na 2012 r. 
3. Ustalenia opłat za korzystanie z plaży gminnej w miejscowości Bryzgiel i zasad 

rozliczania za inkaso. 
4. Nabycia nieruchomości. 
5. Ustalenia terminu składania wniosków o udzielenie pomocy finansowej uczniom za 

zakup podręczników w  ramach „Rządowego programu pomocy uczniom w 2012 r. 
„Wyprawka Szkolna”. 

6. Założenia do projektu budżetu i kierunków polityki społeczno-gospodarczej na 2013 r. 
7. Zmiany Regulaminu organizacyjnego Urzędu Gminy Nowinka. 
8. Podania do publicznej wiadomości kwartalnej informacji o wykonaniu budżetu gminy 

za II kwartały 2012 r. 
9. Przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy, informacji o 

kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym o przebiegu realizacji 
przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 
samorządowej instytucji kultury za I półrocze 2012 roku. 

10. Ustalenia wysokości czynszu dzierżawnego za umieszczanie tablic reklamowych na 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nowinka. 

11. Powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans 
zawodowy nauczyciela mianowanego. 

12. Powołania stałej komisji przetargowej do przeprowadzania postępowań o udzielanie 
zamówień publicznych. 

13. pobierania opłat za ksero i fax. 
14. Zmieniające zarządzenie 5/11 w sprawie przepisów wewnętrznych regulujących 

gospodarkę finansową Urzędu Gminy w Nowince. 
15. Zmian w budżecie gminy na 2012 r. 
16. Wysokości stawek za wynajem autobusu gminnego. 
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Ponadto istotne sprawy to: 

1. 28.06 odbyła się uroczystość zakończenia roku szkolnego w naszym przedszkolu. 
Maluchy zaprezentowały bogaty program artystyczny, co wprawiło w dumę swoich 
rodziców i wychowawców. 

2. 01.07 odbył się gminny festyn współfinansowany z funduszu Unii Europejskiej 
„Dzień Drwala”. 

3. 11.07 odbyło się spotkanie z przedstawicielami Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej, podczas którego omawiano realizowane zadania. 

4. 20.07 została podpisana umowa ramowa w ramach operacyjnego Kapitał Ludzki 
„Mam pomysł na aktywność”- realizowany będzie przez Gminny Ośrodek pomocy 
społecznej. 

5. 30.07 odbyło się  spotkanie z przedstawicielem Funduszu Inicjacji Społeczno- 
Ekonomicznej. 

6. 08.08 odbyło się spotkanie z przedstawicielami Wodociągów Podlaskich podczas 
którego analizowano sytuację braku odpowiedniego ciśnienia wody w miejscowości 
Bryzgiel. 

7. 09.08 odbyło się spotkanie sołtysa wsi Bryzgiel oraz przedstawicieli mieszkańców 
wsi Bryzgiel i Krusznika. Na spotkaniu omawiano problemy dostawy wody. 

8. 10.08 odbyło się spotkanie z przedstawicielami Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej oraz Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarski Wodnej oraz wójtów 5 gmin uczestniczących w 
programie. W części w/w spotkania uczestniczyli również mieszkańcy wsi Bryzgiel i 
Krusznika. 

9. 17.08 podpisano umowę z PKS na dowóz dzieci do szkół. 
10. 22.08 odbyło się spotkanie z Wojewodom Podlaskim na którym przedstawiono 

prośbę o zmianę zapisu w rozporządzeniu Wojewody Podlaskiego z 2005 r. w 
sprawie obszaru chronionego krajobrazu puszczy i jezior augustowskich, które 
dotyczyło min. Łącznego zakazu budowy linii 100 m od jezior. Obecnie oczekujemy 
na odpowiedz. Wyjaśnię pokrótce. W rozporządzeniu Wojewody Podlaskiego istnieje 
zapis, że wyłączone są z zakazu budowy, rozbudowy w odległości 100 m od wody 
obiekt które powstały na wskutek uchwalonego przed 1995 r. plan zagospodarowania 
przestrzennego, który wygasł z dniem 31.12.2003 r. Natomiast w naszej gminie ten 
plan wygasł z dniem 31.12.2002 r. dlatego wszystkie te obiekty, które, w tym czasie 
były postawione nad jeziorami nie mogą się w żaden sposób rozbudować. Mamy tutaj 
sytuację gdzie nawet po podłączeniu do kanalizacji mieszkaniem nie może np. 
wybudować malutkiej łazienki. Jeżeli ten zapis się zmieni będzie nam wszystkim o 
wiele łatwiej. 

11. wszczęto 13 postępowań o warunkach zabudowy. 
12. wydano 287 dokumentów z zakresu Urzędu Stanu Cywilnego oraz 794 danych do 

systemu PESEL.  
13. wydano 414 decyzji i zaświadczeń z zakresu wymiaru podatku i opłat.  
14. 160 dokumentów: decyzje, zaświadczenia, kontrakty. 
15. przeprowadzono 45 wywiadów środowiskowych. 
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16. przyjęto i przeanalizowano 76 wniosków od mieszkańców z zakresu pomocy 
społecznej. 

17. zakończono pracę nad zagospodarowaniem plaży gminnej w miejscowości Ateny. 
18. rozpoczęto budowę oczyszczalni ścieków w Nowince. 
19. uprawomocniono pozwolenie na budowę wodociągu w miejscowości Nowinka, 

Szczebra, Szczeberka, Podnowinka, Gatne II i w związku z tym rozpoczęła się 
budowa. 

20. utworzono plan ochronny zabytków gminy i gminny plan zarządzania kryzysowego. 
21. umieszczono dodatkową zakładkę na stronie internetowej Urzędu Gminy pod nazwą 

„interpelacje poselskie”, w której to będą umieszczane wszystkie interpelacje 
skierowane do społeczności od poszczególnych posłów. 

22. przeprowadzono postępowanie egzaminacyjne na stopień awansu nauczyciela 
mianowanego. 

23. zakończono wydanie decyzji administracyjnej. 
24.  23.08 odbyły się konsultacje społeczne dotyczące zmiany studium zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Nowinka z udziałem Pani Katarzyny Kuźniak. 
25. odbyło się spotkanie organizacyjno- informacyjne z OSP Bryzgiel, Nowinka. 
26. odbyły się spotkania organizacyjno- informacyjne z dyrektorami szkół w sprawie 

dowozu dzieci w roku szkolnym 2012/13. 
W ramach funduszu sołeckiego wykonano już następujące zadania: 

1. we wsi Danowskie wykonano tablice informacyjną z drewna oraz rozgałęźnika 
drogowskazu za cenę 2.300 zł, zakupiono rośliny do alei słonecznikowej 200 zł, 
wykonano tablicę pamiątkową za 2.500 zł brutto. 

2. w Szczebrze wykonano drogowskazy, tabliczki uliczne i strzałowe za 3.500 zł brutto. 
3. w Strękowiźnie wykonano tabliczki kierunkowe, wykonano tablicę- mapę turystyczną 

wsi łącznie za 7.800 zł brutto. 
4. w Józefowie wykonano czyszczenie rowów o długości 700 m bieżących za kwotę 

4.305 zł brutto. 
5. w Nowince zakupiono 81 pozycji książkowych w ramach uzupełnienia księgozbioru 

za 2.00 zł 
6. w Olszance wykonano plac zabaw przy szkole podstawowej za 2.000 zł brutto, 

zakupiono plac zabaw do szkoły podstawowej w Olszance: piaskownica, pociąg, 
lokomotywę, wagony za 5.800 zł, zakupiono trampolinę do szkoły podstawowej w 
Olszance za 1.999 zł brutto. 

7. w Walnym wykonano tabliczki informacyjne kierunkowe oraz tabliczki posesyjne za 
4.661 zł. 

8. w Pijawnym Polskim podpisano umowy na wykonanie, plantowanie i renowację 
boiska. 

Łukasz Prokorym: Proszę Panią kierownik GOPS-u o przedstawienie uchwały o 
przekazaniu do prowadzenia zadania publicznego Powiatowi Suwalskiemu  w zakresie 
zapewnienia całodobowego lub dziennego pobytu w Ośrodku Wsparcia w Lipniaku. 
 
Ewa Korzun kierownik Gops-u: Uchwała która być może zostanie podjęta obejmuje osoby, 
podopiecznych którzy będą mogli być w Lipniaku jako podopieczni. Będą mogli dojeżdżać 
celem aktywacji zawodowej. Jest to ośrodek który wspiera min. Osoby z zaburzeniem 
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psychicznym , ma miejsce na różnego rodzaju zajęcia, rękodzieła. Osoby takie też są objęte 
rehabilitacją, psycholog udziela indywidualnych terapii.  
 
Łukasz Prokorym: Dziękuje, Szanowni Państwo Rada Gminy w Nowince podjęła uchwałę 
w sprawie przekazania do prowadzenia zadania publicznego Powiatowi Suwalskiemu  
w zakresie zapewnienia całodobowego lub dziennego pobytu w Ośrodku Wsparcia 
w Lipniaku. 
 
Kolejny punkt: Proszę Panią kierownik  GOPS-u o przedstawienie uchwały o wyznaczenia 
podmiotu właściwego do realizacji zadań administracji publicznej w zakresie wspierania 
rodzin. 
 
Ewa Korzun kierownik Gops: Ustawa ta zapewnia w głównej mierze ochronę i dobro 
dzieci. Ustawa nakazuje przekazanie jednostkom podległym także my jako ośrodek  
będziemy starać się realizować tą ustawę w opiece zastępczej.  
 
Łukasz Prokorym: Szanowni Państwo  Rada Gminy w Nowince podjęła uchwałę w sprawie  
wyznaczenia podmiotu właściwego do realizacji zadań administracji publicznej w zakresie 
wspierania rodzin. 
 
Kolejny punkt : Proszę Panią kierownik GOPS-u o przedstawienie uchwały w sprawie zmian 
w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowince uchwalonego Uchwałą Rady 
Gminy Nowinka  Nr V/36/11 z dnia 31 marca 2011 roku. 
 
Ewa Korzun kierownik Gops: Te zmiany które wcześniej przedstawiłam odnośnie pieczy 
zastępczej a także również nowego zadania które weszło w zeszłym roku odnośnie lokalnego 
zespołu interdyscyplinarnego należy zmienić w statucie ośrodka.  
Łukasz Prokorym: Szanowni Państwo Rada Gminy Nowinka podjęła uchwałę w sprawie 
zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowince uchwalonego Uchwałą 
Rady Gminy Nowinka  Nr V/36/11 z dnia 31 marca 2011 roku. 
 
Kolejny punkt:  Poproszę Radcę prawnego o przedstawienie uchwały w sprawie wyrażenia 
opinii dotyczącej utworzenia i prowadzenia ośrodka rehabilitacji zwierząt. 
 
Radca prawny Sebastian Piekarski: Szanowni Państwo do urzędu Gminy wpłyną wniosek 
o zaopiniowanie prowadzenia ośrodka rehabilitacji zwierząt. Dla utworzenia takiego ośrodka 
wnioskodawca musi uzyskać opinię właściwej Rady Gminy na terenie jakiego dotyczy 
wniosek. Stąd tutaj Rada Gminy zobowiązana jest w myśl ustawy o ochronie przyrody do 
podjęcia takiej opinii. Taka opinia zostanie podjęta, gdyż jest to wymóg ustawowy by ten 
wnioskodawca mógł dalej wnioskować o pozwolenie na utworzenie takiego ośrodka. 
 
Łukasz Prokorym: Rada Gminy Nowinka podjęła uchwałę w sprawie zaopiniowania 
wniosku o pozwolenie na utworzenie ośrodka rehabilitacji dla zwierząt. 
 
Kolejny punkt:  Szanowni Państwo w dniu 27.06 bieżącego roku do Rady Gminy wpłynęło 
pismo Nadleśnictwa Suwałki z prośbą o wyrażenie opinii dotyczącej uznania obszaru leśnego 
Nadleśnictwa Suwałki za ochronne. Obecnie tereny leśne będące we władności Nadleśnictwa 
Suwałki będące w naszej gminie wynoszą prawie 3 tys. ha z tego 2.300 ha jest uznane za 
ochronne. Nadleśnictwo Suwałki zwróciło się z prośbą o wyrażenie opinii czy Rada Gminy 
aby Rada Gminy zaopiniowała czy pozostała część hektarów też ma zostać uznana za 
ochronne. Opinia którą podejmuje Rada Gminy jest niestety w żaden sposób wiążąca i nie 
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zmusza Nadleśnictwa do pewnego działania, jest tylko opinią która może być uwzględniona 
bądź nieuwzględniona. Uznałem że opinia będzie negatywna ze względu dwóch aspektów: 
zmiana tego terenu za ochronny będzie się łączyło z tym, że wpływy z podatku leśnego 
zmniejszą się o około 15 tys. zł, co z punktu widzenia gospodarczej sytuacji naszej gminy 
wydaje się niezasadne. Także mamy argument który był przedstawiony w piśmie 
Nadleśnictwa, o tym że tereny nie są w żaden sposób chronione, nie do końca się z tym 
zgadzam, gdyż tereny znajdują się we właściwości obszaru Natura 2000 i są w pewien sposób 
chronione innymi przepisami niż przepisy na które powołuje się Nadleśnictwo. Uznanie lasu 
za ochronny spowoduje pewne uciążliwości dla mieszkańców, z brakiem możliwości budowy 
i rozbudowy infrastruktury z pozyskiwaniem drzewa z tych obszarów. Właśnie na tej 
podstawie ta opinia jest negatywna. 
Szanowni Państwo Rada Gminy  Nowinka podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia negatywnej 
opinii dotyczącej uznania lasu za ochronny. 
 
Łukasz Prokorym: Poproszę Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały dotyczącej 
zmian w budżecie. 
 
P.O Skarbnika Ewa Wasilewska- Nakielska: Wprowadzona została dotacja o kwotę 82.819 
zł, wprowadzona dotację otrzymano ze Starosta Powiatowego w Augustowie w kwocie 5.000 
zł z przeznaczeniem na zakup sprzętu ratownictwa wodnego dla OSP Bryzgiel. Prowadzono 
dotację Państwowej Straży Pożarnej 3.665  zł przeznaczeniem za zakup wyposażenia do OSP 
Nowinka. Wprowadzono środki ze sprzedaży samochodu pożarniczego w kwocie 5.500 zł. 
Została wprowadzona przyznana dotacja w kwocie 5.415 zł. Od Wojewody Podlaskiego na 
dofinansowanie zakupu podręczników dla uczniów w ramach rządowego programu pomocy 
uczniom. Została również wprowadzona dotacja w kwocie 60.455 zł w ramach programu 
finansowania z udziałem środków europejskich na realizację projektu systemowego „ Mam 
pomysł na aktywność”. Projekt ten realizowany jest przez GOPS w Nowince. 
 
Łukasz Prokorym: Rada Gminy Nowinka podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie na 
2012 rok. 
 
Kolejny punkt:  Poproszę Radce prawnego o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 
przekształcenia prawa wieczystego użytkowania w prawo własności. 
 
Sebastian Piekarski: Do Wójta Gminy wpłynął wniosek o przekształcenie prawa 
użytkowania wieczystego, który jest w tej chwili w posiadaniu użytkowania wieczystego 
jednej z działek położonych w Atenach w prawo własności. Przepisy o przekształceniu 
wieczystym w prawo własności przewiduje tutaj trochę procedura administracyjną. Gdzie 
takie prawo użytkowania wieczystego może być przekształcone w prawo własności drogą 
decyzji Wójta Gminy, ponieważ w naszej gminie obowiązuje uchwała która w kwestii zbycia 
nieruchomości o wartości powyżej 20.000 zł jest potrzebna uchwała Rady Gminy dlatego z 
tego powodu konieczne jest podjęcie bądź nie takowej uchwały przez Rade Gminy, czy Rada 
Gminy wyraża zgodę na zbycie nieruchomości. 
 
Łukasz Prokorym: Szanowni Państwo Rada Gminy Nowinka podjęła uchwałę w sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nowinka. 
Proszę zastępcę Wójta o przedstawienie projektu uchwały w sprawie opłaty skarbowej inkasa. 
 
Pani Ewa Konstantynowicz Z-ca Wójta: Uchwała ulega zmianie z uwagi na potrzebę 
zapewnienia zastępstwa na czas zwolnienia lekarskiego inkasenta i zwiększa się liczbę 
inkasentów do 3 osób, do tej pory była to 1 osoba. 
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Łukasz Prokorym: Szanowni Państwo Rada Gminy Nowinka podjęła uchwałę w sprawie 
zarządzenia opłaty skarbowej w drodze inkasa. 
 
Przechodzimy do punktu 4 porządku obrad: Wnioski i interpelacje. 
Szanowni Państwo do Rady Gminy wpłynęło pismo Pani Wowczuk, dotyczące 
skontrolowania działalności Wójta, w związku z utraceniem przez jednego z mieszkańców 
gminy Nowinka działalności gospodarczej. Stan faktyczny tego pisma jest dosyć zawiły i 
skomplikowany. Rada Gminy Nowinka nie podejmie uchwały w tej sprawie. Wystąpię do 
Wójta Gminy z prośbą o ustosunkowanie się do tego pisma ze wskazaniem szczegółowych 
informacji które od Wójta będę oczekiwał. 
W okresie międzysesyjnym wpłynęły również 2 skargi na moja osobę do Wojewody 
Podlaskiego. Do wczoraj nie zostały one jeszcze rozstrzygnięte. Czy osoba skarżąca miała 
rację  bądź tej racji nie miała, ale o wyniku tych skarg również Państwa sołtysów i 
mieszkańców powiadomię. 
Przechodzimy do punktu 5: Wolne wnioski: 
Pyt. mieszkańca: Poprzednia Rada zatwierdziła uchwałę. W tym planie Komisja przyznała 
pieniądze które zostały zaakceptowane w miejscowości Podnowinka.  I były to konkretne 
skierowane pieniądze na ta miejscowość i na ten przystanek i do chwili dzisiejszej nic w tym 
względzie nie ma. Ja pytałam czy przystanek w Podnowince będzie to odpowiedziano mi że 
nie ma pieniędzy. Czy te uchwały wszystkie SA realizowane po kolei czy to gdzieś umknęły. 
Także chciałabym zapytać o to wodociągowanie w naszej wsi Podnowinka. Projekt z 
Funduszu sołeckiego, bo to hamuje prawda, wniosek funduszu sołeckiego. W mojej wsi 
przeznaczony jest na drogi. Czy firma która oczyszczalnie podłącza, ona ma też na koniec 
swojej pracy, jeżeli została zniszczona trawa modernizacja to wszystko ma być . 
Pani Wójt:  Proszę Państwa  jeżeli chodzi o przystanek w Podnowince, rzeczywiści na 
posiedzeniu komisji budżetowej, komisja budżetowa postanowiła przeznaczyć 20.000zł na 
wykonanie przystanku w Podnowince. Jest to kwota przekraczająca w tym momencie  nasze 
możliwości budżetowe. Najpierw propozycja była taka żeby ten przystanek był tańszy, bo 
wykonaliśmy do tej pory drewniane przystanki które stoją w Szczebrze min one kosztują 4 
tys. zł natomiast jednak komisja postanowiła, żeby był to bogatszy przystanek, w tej chwili 
jest to za duża kwota żeby przeznaczyć na przystanek. 
Jeżeli chodzi o wodociąg Podnowinka. Na skutek skargi mieszkańca gminy Nowina 
ponownej, drugiej już o wstrzymanie  całej inwestycji, sprawa ta została przekazana do 
rozpatrzenia Wojewodzie. Musimy poczekać Az Wojewoda podejmie decyzję. Wojewoda 
uchylił ta skargę i dopiero 2 tygodnie temu pozwolenia budowę uprawomocniło się i dopiero 
po tym okresie firm mogła wejść na teren naszej gminy i po prostu realizować inwestycję. 
Firma ma zakończyć do końca maja, z racji tych skarg i procedur musieliśmy przesunąć czas 
realizacji inwestycji do końca maja 2013 r. pierwotnie miała się skończyć do końca listopada 
2012 r.  
Pyt. mieszkańca: Czy jest wgląd do projektu oczyszczalni? 
Pani Wójt:  Jeszcze dziś zgłosimy do inspektora nadzoru Pani sprawę,  żeby została trawa  
odsiana i że nie przekazano pani dokumentu projektu. 
P.O Skrabnika: Odnośnie tych pieniążków które zostały zapisane w uchwale budżetowej. 
Uchwała budżetowa była podjęta 9.12 założony był kredyt na 2 mln zł. W związku z tym, że 
mamy wysokie zadłużenie kredytu nie mogliśmy dostać i w maju zostały wprowadzone 
zmiany do budżetu i musieliśmy te 2 mln. jakby o te 2 ml. Zmniejszyć wydatki i min zostały 
zmniejszone inwestycje: przystanek. 
Pyt. mieszkańca: Czy na plaży gminnej W Danowskich ktoś jest zatrudniony? 
Pani Wójt:  przez okres wakacyjny do 28.08 była zatrudniona osoba. 
- bo są śmieci! 
Pani Katarzyna Czerwińska: śmieci będą jutro odebrane, ale ta osoba nie przywiozła śmieci 
tylko ktoś inny. 
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Pani Wójt: Dlatego kierowaliśmy już zapytanie i do radcy prawnego i do Necka i 
gdziekolwiek tylko się dało, czy jest możliwość zakazu wrzucania śmieci dla osób które po 
prostu z domu przywożą i notorycznie wyrzucają. I nie ma takiego zakazu, jest to plaża 
publiczna i każdy na nią może wejść.  
Pyt. mieszkańca: Dlaczego telefon w Urzedzie Gminy nie jest dostępny dla wszystkich 
petentów? 
Pani Wójt:  nie można się dodzwonić? 
Zastępca Wójta Gminy: Proszę Państwa jeśli chodzi o centralę i połączenia faktycznie 
mamy problem z centralą. Z uwagi na to że centrala jest już stara i mamy problemy z centralą. 
Zmieniliśmy teraz operatora po to żeby mieć trochę lepsze połączenia. Był okres kiedy nie 
można było wysłać ani faxu ani otrzymać faksu i nie mogliśmy otrzymać telefonów 
wewnętrznych ani zewnętrznych w Urzedzie. Mamy problem techniczny z obsługą tej 
centrali. Zakup nowej centrali wiąże się z kosztami ok. 15.000 zł w wzwyż wiadomo, że 
takiej kwoty w tej chwili nie jesteśmy w stanie ponieść. Następuje konserwacja przez 
konserwatora  firmy DIATEL, nie mniej jednak są dni kiedy nie można wykonać telefonu, 
zarówno my May problem, urzędnicy z tym jak i osoby dzwoniące do nas. 
Pyt. mieszkańca: Chciałem  zapytać odnośnie funduszu sołeckiego we wsi Kopanica. Tam 
było w miejscowym planie wstawienie jednego słupa i przedłużyć oświetlenie uliczne? 
Pani Wójt: W urzędzie gminy funduszem sołeckim zajmuje się Emilia Zielińska i o ile wiem 
kontaktowała się z sołtysami. Bo tak naprawdę to z inicjatywy sołtysa i mieszkańców 
powinno coś zacząć. Podobnie jak w innych sołectwach Pani Emilia dzwoniła ale to sołtys 
zainicjował. Pani Emilia pomaga w załatwieniu spraw. I bądź też szukaniem wykonawcy. To 
nie urząd ma wyjść z inicjatywą tylko sołtys.  
Pyt. mieszkańca: Zakończyły się już pracę nad planami ochrony Natury 2000, Parku 
wigierskiego i ostoi parku wigierskiego. Czym to dla mieszkańców grozi, czy mamy byt czy 
polepszony czy pogorszony? 
Pani Wójt: Każdy nowy przepis jak najbardziej chroniący naturę jest niekorzystny dla 
mieszkańca, który chce tam żyć i coś budować. Natomiast tutaj gmina jakby nie miała za 
dużo do powiedzenia do tej kwestii. 
Łukasz Prokorym: Dziękuje Państwu za przybycie.  
Zamykam XIII sesje Rady Gminy Nowinka. 
Zakończenie sesji godz. 12.30. 
 
 
 
Protokołowała: 
Katarzyna Czerwińska 
 
                          


